

# 藝術研究學報

## 第六卷第一期

### 目次

- 跨棟門診空間型態連結路徑區域尋路行為研究—戶外與室內連接路徑的尋路差異  
..... 黃瑞崧.....1
- 從文化部「2012 劇場藝術節」看音樂團隊之文創發展  
..... 林青芬、吳淑明.....23
- 精神病患與扮裝行動分析《一個無政府主義者的意外死亡》的喜劇人物及結構  
..... 唐毓麗.....49
- 教師實施創造性戲劇活動歷程之探究-以學前大班幼兒為例  
..... 劉若蓁、魏美惠.....71
- 焦墨排點皴的雙重性：張光賓晚期焦墨山水的傳承與變革  
..... 袁慧莉.....95

# Journal of Performing and Visual Studies

Volume 6, NO.1

## CONTENTS

Outdoor and Indoor Junction Area of Wayfinding in Cross-Building Clinic .....	Jui-Sung Huang.....1
A Look at the Cultural and Creative evelopment of Music Through “2012 Taiwan Theatre Festival” Organized by the Ministry of Culture .....	Ching-Fen Lin, Shu-Ming Wu.....23
Psychotic and Makeup Action Analysis of the Comic Character and Structure of the Accidental Death of An Anarchist .....	Yu-Li Tang.....49
A Study of Children's Creative Theater Activities in Class of 5 to 6 Years Old Children from a Public Kindergarten as an Example .....	Ju-Chen Liu, Mei-Hue Wei.....71
The Duality of “JaoMoPaiDian Chun” : Deconstruction and Transformation in Chang Kuang-Bin’s Dot-to-Line Ink Stroke in his Later period of Chinese Landscape .....	Hui-Li Yuan.....95